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SAYIN SAKİNLERİMİZ,          10.05.2018 

29 Nisan 2018 Pazar günü Sitemiz Sosyal Tesisi Ardıçlı Göl Cafe’ de yapılan 2018 Yılı 

Olağan Genel Kurul Toplantımızda Nuri Selim ETGER, Erol ÖZALP ve İbrahim Cenk ANIL’ 

dan oluşan ekibimiz siz değerli sakinlerimizin gösterdiği yüksek teveccüh ile sitemizin yeni 

Yönetim Kurulu olarak seçilmiş bulunmaktayız. Öncelikle gösterdiğiniz zarafet ve destekten 

dolayı teşekkürlerimizi sunarız. Bu vesile ile daha fazla gayret ve çalışma ortaya koyarak 

sitemizi güzelleştirmeye devam etmeye, sizlerin bu desteğine layık olmaya çalışacağımızı 

belirtmek isteriz. 

Aynı Genel Kurul’ da Denetim Kuruluna Yılmaz KÖYLÜOĞLU, Songül BEYATLI ve Zafer 

ÜNLÜBAŞ seçilmişlerdir. Denetim Kurulu Üyelerimizi kutlar, başarılar dileriz. Bundan önceki 

dönemlerde olduğu gibi tüm toplantılarımızı Denetim Kurulumuz ile birlikte yapmaya devam 

edeceğimizi, kendilerinin fikirlerinden yararlanmayı sürdüreceğimizi bir kez daha ifade etmek 

isteriz.    

Genel Kurul toplantımızda gelen tüm talep ve önerilerin hepsi not alınmış olup imkanlar 

ölçüsünde her biri üzerinde hassasiyetle durulacaktır. Belediyeden ve diğer resmi 

kurumlardan da bazı konularda destek istenecek, gelişmeler Aylık Bilgilendirme yazıları ile 

duyurulmaya devam edilecektir.  Sitemizi çok sevdiğimiz için Yönetim ve Denetim Kurulu 

ekibiyle birlikte amatör bir ruhla Yöneticilik işini yapmaya devam edeceğiz. Genel Kurul 

toplantı tutanağının tam metni www.ardicligolevleri.com web sitemizin duyurular bölümünde 

yayınlanmıştır. 

Genel Kurul Toplantımızda oy birliği ile alınan karar gereğince Mayıs 2017 döneminden 

itibaren aidatlarda %5 ile %6,5 aralığında minimum düzeyde bir artış olmuştur. Ekonomik 

şartlar ve fiyatları artan mal ve hizmet alımları, enflasyon oranı ve benzer sitelerde en az 

%15 aidat artışı yapıldığı dikkate alındığında oldukça küçük miktarda kalan bu artış için 

gösterdiğiniz anlayıştan dolayı tekrar teşekkür ederiz.  

Yönetim Kurulumuz ilk toplantısını yapmış ve resmi işlemleri tamamlamıştır. Takip edilecek 

ilk iş olarak tüm sakinlerimizi yakından ilgilendiren ve bu günlerde Mecliste görüşmeleri 

süren, yakın zamanda yürürlüğü girecek İmar Barışı konusu gündemimizdedir. Kanunun 

netleşmesinden sonra Avcılar Belediyesinden alınacak randevu ile iskân konusunda hem 

yönetimimizce hem de site avukatımızca gerekli girişimler yapılacaktır. 

Yeni dönemin hepimiz için hayırlı olması dileklerimizle tüm Sakinlerimize Saygılarımızı ve 

Sevgilerimizi sunarız. 

 

ARDIÇLI GÖL EVLERİ SİTE YÖNETİMİ 
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